



*Le français suit.*

**FOR IMMEDIATE RELEASE:**

Since 1984, Kings Landing has opened its doors in March to celebrate New Brunswick's longstanding and delicious tradition – maple syrup making. “Maple, the First Taste of Spring” returns March 11, 12, 18, and 19, 2023, from 10 a.m. to 4 p.m.

In a 19th-century landscape with dressed villagers and traditional encampments, visitors will witness large cauldrons set up over open fires boiling sap down to maple syrup and can savour the “long-lick” (a.k.a. maple candy in the snow) for \$2 each. Select buildings will be open for winter-related activities, and horse and wagon rides are available on a first-come, first-served basis.

Partnering again with the community to deliver delicious pancake breakfasts will be the Luxor Shriners of New Brunswick. Sides include eggs, meat, home fries, and beverages. Proceeds will support the Shriners Bathurst outreach clinic for children and travel costs for patients. Breakfast tickets can be purchased from the Shriners at the event or on their [Eventbrite page](#). Sales end at 2 p.m., so make sure to enjoy this delicious opportunity to start the day!

Admission fees for this event cover entry to the site only. Tickets can be purchased onsite or [in advance on Eventbrite](#). Season passholders for 2023 will have free entry.

Kings Landing is located 20 minutes west of Fredericton, Exit 253 off the Trans-Canada Highway. For more information (including prices), call 506-363-4999, [visit our website](#), or follow Kings Landing on [Facebook](#) and [Instagram](#).

Media Contact:

Chelsey Gould, Communications and Marketing Specialist

[chelsey.gould@gnb.ca](mailto:chelsey.gould@gnb.ca)

506-238-3721



### **POUR DIFFUSION IMMÉDIATE :**

Depuis 1984, Kings Landing ouvre ses portes en mars pour célébrer la longue et délicieuse tradition de la fabrication du sirop d'érable au Nouveau-Brunswick. Les 11, 12, 18 et 19 mars 2023, de 10 h à 16 h, découvrez « Le sirop d'érable : le premier goût du printemps » à Kings Landing.

Le musée aura des campements traditionnels installés au cœur d'un paysage rappelant le XIX<sup>e</sup> siècle. De grands chaudrons disposés sur des feux extérieurs feront bouillir la sève pour en faire du sirop d'érable et vous pourrez savourer de la tige d'érable sur la neige pour 2 \$ le bâtonnet pendant l'événement. Les promenades en chariot seront offertes selon le principe du premier arrivé, premier servi. Certains bâtiments seront ouverts pour des activités hivernales.

Les Luxor Shriners du Nouveau-Brunswick vendront des déjeuners composés de crêpes, d'œufs, de viande, de frites maison, le tout accompagné d'une boisson. Les recettes permettront de soutenir la clinique communautaire Shriners pour les enfants à Bathurst et de couvrir les frais de déplacement des patients. Les billets pour le déjeuner peuvent être achetés auprès des Shriners ou sur leur [Eventbrite](#). La vente de billets se termine à 14 h, alors assurez-vous de profiter de cette délicieuse occasion de commencer la journée!

Les droits d'entrée pour cet événement couvrent uniquement l'accès au site. Les billets peuvent être achetés sur place ou à l'avance sur [Eventbrite](#). Les détenteurs d'un laissez-passer saisonnier pour 2023 auront accès gratuitement.

Kings Landing est situé à 20 minutes à l'ouest de Fredericton, sortie 253 de la Transcanadienne. Pour obtenir de plus amples renseignements, composez le 506-363-4999, [visitez le site Web](#) ou suivez Kings Landing sur [Facebook](#) et [Instagram](#).

Contact pour les journalistes:

Chelsey Gould, spécialiste en communications et marketing

[chelsey.gould@gnb.ca](mailto:chelsey.gould@gnb.ca)

506-238-3721

- 30 -